
Protokół Nr XII/08 
z obrad XII sesji Rady Gminy Brańsk w dniu 24 kwietnia 2008 roku 

 
Obradom przewodniczył Ryszard Wietoszko – Przewodniczący Rady Gminy. 
Na stan 15 radnych stwierdził na podstawie listy,  obecność 14 radnych. 
 
Radni nieobecni: 

1. Marek Jankowski  
 
Radni obecni: 

1. Sylwester Bobel 
2. Stanisław Cieśluk 
3. Adam Derewońko 
4. Piotr Dołubizno 
5. Franciszek Gawina 
6. Stanisław Gomoliński 
7. Tadeusz Krasowski 
8. Andrzej Kunicki 
9. Grażyna Płonowska 
10. Leszek Franciszek Radulski 
11. Jan Szmurło 
12. Antoni Szpakowski 
13. Ryszard Wietoszko 
14. Feliks Aleksander Wróblewski 

 
Jako goście zaproszeni w sesji uczestniczyli: 
 

1. Ryszard Anusiewicz  Sekretarz Powiatu Bielskiego 
2. Kazimierz Krzemień radny Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim 
3. Daniel Puchalski radny Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim 
4. Stanisław Bolesta Kierownik Posterunku Policji w Brańsku  
5. Krzysztof Jaworowski  Wójt Gminy Brańsk 
6. Monika Piotrowska Zastępca Wójta 
7. Wojciech Jakubowski  Sekretarz Gminy 
8. Zdzisława Iwańczuk  Skarbnik Gminy 
9. Danuta Romaniuk Dyrektor GOUK im. Anny Dernowskiej w Kalnicy 
10. Józef Michałowski Dyrektor GZK 
11. Jolanta Januszewska Kier. GOPS 
12. Andrzej Uszakiewicz  Radca Prawny 

oraz  sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Obrady XII sesji rozpoczęto modlitwą ”Ojcze Nasz...”. 

 
Ad. 1-2 Przewodniczący Rady Gminy Brańsk Ryszard Wietoszko o godz. 900  dokonał otwarcia 

obrad XII sesji Rady Gminy, która odbyła się w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka 
Upowszechniania Kultury im. Anny Dernowskiej w Kalnicy oraz na podstawie listy obecności 
stwierdził quorum, tym samym prawomocność podejmowanych uchwał. Powitał przybyłych na 
posiedzenie radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów. Przewodniczący Rady poinformował, że 
radni w ustawowym terminie otrzymali materiały na sesję, zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych 
wniosków i propozycji zmian lub poprawek  do porządku. Wójt Gminy zgłosił wniosek o 
wprowadzenie do porządku sesji trzech projektów uchwał w sprawie: 



2 
 

1. wyrażenia zgody na przystąpienie przez gminę Brańsk do przedsięwzięcia dotyczącego 
projektu szkoleniowego dla kadr urzędów administracji samorządowej opracowanego dla 
Priorytetu V „Dobre rządzenie” Działania 5.2. „Wzmocnienie potencjału administracji 
samorządowej” Poddziałania 5.2.1 „Modernizacja zarządzania w administracji samorządowej” 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

2. przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Brańsk na lata 2008-2013. 
3. zmiany Uchwały Nr X/73/07 Rady Gminy Brańsk z dnia 31 grudnia 2007r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Brańsk. 

4. Wobec niezgłoszenia innych wniosków przewodniczący rady poddał pod głosowanie 
wprowadzenie w pkt. 6b) projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 
przez gminę Brańsk do przedsięwzięcia dotyczącego projektu szkoleniowego dla kadr 
urzędów administracji samorządowej opracowanego dla Priorytetu V „Dobre rządzenie” 
Działania 5.2. „Wzmocnienie potencjału administracji samorządowej” Poddziałania 5.2.1 
„Modernizacja zarządzania w administracji samorządowej” Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki.  
   Rada Gminy Brańsk głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 projekt uchwały 
przyjęła.  
   Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie w pkt. 6c) projektu uchwały w 
sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Brańsk na lata 2008-2013.  
   Rada Gminy Brańsk głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 projekt uchwały 
przyjęła.  
   Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie w pkt. 6d) projektu uchwały w 
sprawie zmiany Uchwały Nr X/73/07 Rady Gminy Brańsk z dnia 31 grudnia 2007r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Brańsk.  
   Rada Gminy Brańsk głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 projekt uchwały 
przyjęła.  
   Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek sesji łącznie z wniesionymi poprawkami:  
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad XI sesji rady gminy. 
4. Informacja o działalności wójta w okresie między sesjami. 
5. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2007 rok. 
a. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej /w sprawie przedłożonego 

sprawozdania z wykonania budżetu/. 
b. przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej. 
c. przedstawienie opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i 

Transportu. 
d. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy. 
e. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej /w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej o absolutorium/. 
f. dyskusja. 
6. Podjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

a. udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2007 rok, 
b. wyrażenia zgody na przystąpienie przez gminę Brańsk do przedsięwzięcia 

dotyczącego projektu szkoleniowego dla kadr urzędów administracji samorządowej 
opracowanego dla Priorytetu V „Dobre rządzenie” Działania 5.2. „Wzmocnienie 
potencjału administracji samorządowej” Poddziałania 5.2.1 „Modernizacja 
zarządzania w administracji samorządowej” Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki. 
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c. przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Brańsk na lata 2008-2013. 
d. zmiany Uchwały Nr X/73/07 Rady Gminy Brańsk z dnia 31 grudnia 2007r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk. 

e. zatwierdzenia bilansu instytucji kultury, 
f. zmian w budżecie gminy na 2008 rok. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie obrad. 

Ad.3 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż protokół z obrad XI sesji  Rady Gminy był 
dostępny w biurze obsługi Rady oraz był wyłożony do wglądu przed sesją w dniu dzisiejszym. 
Zwrócił się z pytaniem do radnych czy mają jakieś uwagi do protokołu. Wobec  braku uwag poddał 
pod głosowanie zatwierdzenie protokółu. Rada Gminy głosami 14 – za, przeciwnych – 0, 
wstrzymujących – 0, przyjęła protokół z obrad XI sesji Rady Gminy Brańsk bez odczytywania.  
Ad 4) Wójt Gminy Krzysztof Jaworowski odczytał informację ze swojej działalności między 
sesjami w tym treść zarządzenia w sprawie powołania Moniki Piotrowskiej na stanowisko Zastępcy 
Wójta. Poinformował, że  od dłuższego czasu nosił się z zamiarem zatrudnienia na tym stanowisku 
osoby młodej, energicznej z pomysłami. Zwrócił się do Pani Moniki aby powiedziała kilka słów o 
sobie. Zastępca Wójta Monika Piotrowska powitała wszystkich serdecznie, poinformowała że 
urodziła się i wychowała w Bielsku Podlaskim, tam też uczęszczała do szkół. Dalsze wykształcenie 
zdobywała na Uniwersytecie w Białymstoku na Wydziale Ekonomicznym, studia podyplomowe na 
Wydziale Prawa. Pierwszą pracę podjęła w Rejonowym Urzędzie Pracy w Bielsku Podlaskim, 
następnie pracowała w Urzędzie Skarbowym w Bielsku Podlaskim. Od 2003 do 2006 roku pełniła 
funkcję kierownika działu rachunkowości i podatków w Urzędzie Skarbowym w Hajnówce a od 
maja 2006 roku pełniła obowiązki Naczelnika Urzędu Skarbowego w Bielsku Podlaskim. Pani 
Monika wyraziła nadzieję na dobrą współpracę z Wójtem i Radą Gminy…”  
Radni nie wnosili uwag i zapytań do informacji /informacja w załączeniu do protokołu/. 
Ad.5) Wójt Gminy Brańsk przedstawił część opisową do sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
za 2007 rok. Poinformował, iż wszystkie zaplanowane zadania inwestycyjne i gospodarcze zostały 
w pełni zrealizowane mimo występujących wielu obiektywnych trudności finansowych. Nieudało 
się zrealizować tylko tych planowanych inwestycji, których wykonanie było uzależnione od 
pozyskania środków z zewnątrz, na które urząd składał wnioski o środki unijne a nie zostały one 
pozytywnie rozpatrzone. Wójt wyraził zadowolenie z wykonania w 2007 roku znaczących ciągów 
dróg wspólnie ze Starostwem w Bielsku Podlaskim. W tym miejscu na ręce Sekretarza 
Anusiewicza Wójt złożył  podziękowania Radzie Powiatu, Staroście za dobrą współpracę. Wójt 
powiedział, że „jeżeli nadal współpraca z Powiatem będzie przebiegała jak dotychczas to 
wykonamy dużo więcej w drogownictwie w przyszłych latach”. Za realizację budżetu w 2007 roku 
Wójt podziękował radnym, dyrektorom szkół, strażakom, księżom, dyrektorom na szczeblu 
wojewódzkim. Podziękował również za współpracę dla Banku Spółdzielczego w Brańsku, Policji i 
innym instytucjom, które przyczyniają się do poprawy życia mieszkańców Gminy Brańsk. 
Ad.5a) Skarbnik Gminy przedstawiła Uchwałę Nr II.0131-1-40/08 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 01.04.2008 r. w sprawie wyrażenia 
pozytywnej opinii o przedłożonym przez Wójta gminy Brańsk sprawozdaniu z wykonania budżetu 
za 2007 rok. 
Ad.5b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał pozytywną Opinię Nr 15/10/08 z dnia 17 
marca 2008 r. w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2007 rok. 
Ad. 5c) Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu 
poinformowała, iż pozytywna Opinia Nr16/12/08 Komisji w sprawie sprawozdania z wykonania 
budżetu gminy za 2007 rok,  jest identycznej treści jak Komisji Rewizyjnej, gdyż została podjęta na 
wspólnym posiedzeniu obu komisji. Zapytała czy ma odczytać jej treść. Radni jednogłośnie 
opowiedzieli się za nieodczytywaniem. 
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Ad.5d) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wniosek Komisji o udzielenie 
absolutorium Wójtowi Gminy. 
Ad.5e) Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr II.0131-2-20/08 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 01.04.2008 r. w sprawie wyrażenia opinii o 
przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Brańsk wniosku o udzielenie Wójtowi 
absolutorium za 2007 rok. 
Ad.5f) Wobec tak obszernego szczegółowego sprawozdania przedstawionego radnym nie 
podnoszono dyskusji wobec wykonania budżetu za 2007 rok. 
Ad.6a) Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy za 2007 rok. Rada Gminy Brańsk głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących 
-0 podjęła Uchwałę Nr XII/89/08 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Brańsk. 
/uchwała w załączeniu do protokołu/. 
 
   Wójt Gminy podziękował za udzielenie absolutorium. Poinformował, że jest to 18 absolutorium z 
okresu pracy na rzecz samorządu terytorialnego.  
  Wójt złożył podziękowania pracownikom Gminnego Zakładu Komunalnego z Dyrektorem 
Michałowskim na czele oraz Panu Oleksiewiczowi za wykonanie trudnych zadań w z zakresu 
napraw i remontów na obiektach gminnych a także z zakresu dowożenia dzieci do szkół. 
Podziękował również Pani Romaniuk Dyrektor Gminnego Ośrodka Upowszechniania Kultury im. 
Anny Dernowskiej w Kalnicy za organizowanie festynów i różnych uroczystości promujących 
Gminę Brańsk w 2007 roku. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził 20 minutową przerwę w obradach od godz. 1125 do 1145. 
O godz. 1145 Przewodniczący  Rady Gminy wznowił obrady. Stan 14 radnych na soli obrad. 
 
Ad.6b)  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez gminę Brańsk do 
przedsięwzięcia dotyczącego projektu szkoleniowego dla kadr urzędów administracji samorządowej 
opracowanego dla Priorytetu V „Dobre rządzenie” Działania 5.2. „Wzmocnienie potencjału 
administracji samorządowej” Poddziałania 5.2.1 „Modernizacja zarządzania w administracji 
samorządowej” Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki przedstawił Sekretarz Gminy. 
Poinformował, że są  różne sposoby pozyskiwania środków unijnych na inwestycje ale również i na 
różnego rodzaju szkolenia. Gmina Brańsk ma zamiar przystąpić wraz z innymi gminami do 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, aby przeprowadzić cykl szkoleń dla pracowników urzędu. 
Jako prowadzącym w grupe gmin, będzie gmina Brańsk z Wójtem Jaworowskim na czele, 
natomiast obsługę finansowo-ksiegową poprowadzi Pani Iwańczuk Skarbnik Gminy. 

Radny z Mnia zapytał, czy gmina będzie do tego dokładać? 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy poinformował, że na dzień dzisiejszy nie,  ale w przyszłości 
gmina chcąc  mieć dobrze wykwalifikowaną kadrę, będzie musiała przeznaczać środki na 
dokształcanie. Aby pozyskiwać środki unijne należy ciągle się szkolić. Przygotowywanie 
wniosków nie jest sprawą prostą. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Rada Gminy głosami 14-za, 
przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr XII/90/08 w sprawie wyrażenia zgody 
na przystąpienie przez gminę Brańsk do przedsięwzięcia dotyczącego projektu szkoleniowego 
dla kadr urzędów administracji samorządowej opracowanego dla Priorytetu V „Dobre 
rządzenie” Działania 5.2. „Wzmocnienie potencjału administracji samorządowej” 
Poddziałania 5.2.1 „Modernizacja zarządzania w administracji samorządowej” Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki. /uchwała w załączeniu do protokołu/. 
 
Ad.6c) Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego 
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Gminy Brańsk na lata 2008-2013. Poinformował, że poprzedni Plan był na lata 2004-2006 i stracił 
ważność. W związku z tym nie można do niego wprowadzać zmian aneksem. Z racji tej, że gmina 
nadal będzie ubiegać się o środki unijne i składać wnioski należy przyjąć nowy Plan. Wobec braku 
pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Rada Gminy głosami 14-za, przeciwnych -0, 
wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr XII/91/08 w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju 
Lokalnego Gminy Brańsk na lata 2008-2013. /uchwała w załączeniu do protokołu/. 
Ad.6d) Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/73/07 Rady 
Gminy Brańsk z dnia 31 grudnia 2007r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk. W uzasadnieniu 
poinformował, że jedna osoba wycofała swój wniosek o zmianę przeznaczenia gruntu, dlatego też 
należy wprowadzić zmiany do wcześniej przyjętej uchwały. Wobec braku pytań Przewodniczący 
Rady zarządził głosowanie. Rada Gminy głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 
podjęła Uchwałę Nr XII/92/08 w sprawie zmiany Uchwały Nr X/73/07 Rady Gminy Brańsk z 
dnia 31 grudnia 2007r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Brańsk. /uchwała w załączeniu do protokołu/. 
Ad.6e) Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia bilansu 
samorządowych instytucji kultury. Wobec braku pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
Rada Gminy głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr XII/93/08 w 
sprawie zatwierdzenia bilansu samorządowych instytucji kultury. / uchwała w załączeniu do 
protokołu/. 
Ad.6f) Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 
rok. Poinformowała, iż od momentu dostarczenia projektu uchwały radnym, wystąpiły okoliczności 
mające wpływ na kształt budżetu. Zaproponowała wprowadzenie trzech poprawek do projektu 
uchwały: 

1) w załączniku nr 1 do uchwały w poz.6 w dz. 010 rozdz. 01095 ująć kwotę 244.735 zł w 
związku z otrzymaniem dotacji na zadania zlecone na wypłatę podatku  akcyzowego dla 
rolników  oraz wydatki związane z obsługą zadania przez Urząd Gminy. 

2) w załączniku nr 2 do uchwały w poz. 1 zwiększyć wydatki o kwotę 1.335 na wymianę osłon 
na wały przegubowo-teleskopowe prowadzonej w ramach działań prewencyjnych na rzecz 
poprawy bezpieczeństwa pracy w rolnictwie oraz w poz. 4 wprowadzić zmiany dotyczące 
wydatków w szkołach 

3) dodać załącznik nr 4 do uchwały 
  
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem łącznie wszystkich 
poprawek do uchwały. Rada Gminy głosami 14-za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0 
jednogłośnie poprawki przyjęła. Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 
projektem uchwały łącznie z przyjętymi poprawkami. Rada Gminy głosami 14-za, przeciwnych -0, 
wstrzymujących -0 podjęła Uchwałę Nr XII/94/08 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 
rok. /uchwała w załączeniu do protokołu/. 
Ad.7 Brak interpelacji i wniosków radnych. 
Ad.8 Nie udzielano odpowiedzi ze względu na brak interpelacji i wniosków radnych. 
Ad.9 Sprawy różne: 
 

� Ryszard Anusiewicz Sekretarz Powiatu Bielskiego pogratulował wójtowi otrzymania 
absolutorium za 2007 r. Powiedział że wójt i rada napracowali się nad budżetem ale w 
gminie Brańsk robi się dużo i widać efekty tej pracy. Następnie wymienił zadania, które 
Powiat planuje wykonać w najbliższej przyszłości m.in.: 
- modernizację odcinka drogi od drogi krajowej do Koszewa 
- modernizację ulicy w Załuskich Kościelnych 
- złożyć wniosek na drogę Olendy-Szmurły w kierunku Bociek 
- ze środków własnych wykonać remont drogi Popławy – Holonki oraz od lasu do Popław 
- remont drogi z Chojewa do cmentarza w kierunku Bodaczek 



6 
 

- naprawę złej nawierzchni na drodze Widźgowo-Holonki 
- odwodnić ulicę w miejscowości Burchaty      

W dowód rokującej lepszej współpracy Gminy Brańsk z Powiatem Sekretarz Anusiewicz wręczył 
foldery Przewodniczącemu Rady Gminy, Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy, Wójtowi, Zastępcy 
Wójta, Skarbnikowi Gminy.      

� Wójt Gminy zaprosił wszystkich obecnych na sesji na uroczystości gminne obchodów dnia 
3 Maja i Dnia Strażaka, które w tym roku odbędą się w Klichach. 

� Wójt poinformował, że następna większa uroczystość gminna związana z poświęceniem 
zbiornika na „Otapach” odbędzie się w czerwcu br. 

� Wójt poinformował, iż w najbliższym czasie zostanie powołane Stowarzyszenie w skład 
którego wejdą gminy: Wysokie Mazowieckie, Kulesze Kościelne, Szepietowo, Nowe 
Piekuty, Czyżew Osada, Klukowo, Ciechanowiec, Rudka, Brańsk oraz Miasto Brańsk. Ta 
Lokalna Grupa Działania „LIDER +” będzie ubiegała się i składała wnioski o środki unijne. 
Wszystko wskazuje na to, że w pierwszej kolejności z pozyskanych środków zostanie 
przeprowadzony cykl szkoleń. 

� Wójt przekazał, że realizacja inwestycji drogowych będzie zależała od limitu środków 
przeznaczanych na poszczególne lata. Gmina będzie składała dwa duże wnioski jeden na 
drogę Domanowo- Pietraszki- Glinnik, drugi od ul. Boćkowskiej w Brańsku - w kierunku 
miejscowości Kiersnowo oraz wieś Kiersnówek i most na rzece Bronka. Inne krótsze 
odcinki dróg gmina może wykonywać z własnych środków nawet przy zaciąganiu 
pożyczek. Natomiast te dwie wcześniej wymienione inwestycje są tak drogie, że gmina nie 
jest w stanie ich wykonać. Wójt powiedział, że wszystkie drogi są ważne ale w pierwszej 
kolejności należy wykonywać, te na które gmina może pozyskać znaczące środki z 
zewnątrz. 

� Wójt poinformował, że trwa przebudowa budynku urzędu gminy. Ta inwestycja 
prowadzona jest po to aby usprawnić pracę urzędu i obsługę interesantów oraz stworzyć 
godne warunki pracy pracownikom. Firma prowadząca budowę założyła sobie dokończenie 
remontu do końca grudnia tego roku, chociaż w projekcie jest zapisany termin ukończenia 
prac do końca kwietnia 2009 r. 

� Kazimierz Krzemień radny Powiatu Bielskiego pogratulował wójtowi absolutorium i 
wyraził zadowolenie ze współpracy Wójta z Powiatem, która przynosi pozytywne efekty 
mieszkańcom gminy. 
 

Ad. 10 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 1340  zamknął 
obrady XII sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą ,,Pod Twoją Obronę.....’’ 
                                                                                                                                                                                                                                         
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Protokolant:                  Przewodniczący Rady Gminy Brańsk 
 
Alina Adamczyk              Ryszard Wietoszko 


